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Till kommunfullmäktige i Täby

Interpellation till stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon (M) om 
klimatanpassning och ny IPCC-rapport
 

Nyligen släppte IPCC en ny rapport (Special Report on the Ocean and Cryosphere in a Changing 
Climate) som bland annat visar att havet stiger snabbare än väntat. Den globala havsnivån stiger på 
grund av ett varmare klimat där glaciärer och inlandsisar smälter samtidigt som havsvattnets volym 
utvidgas. I Stockholm är landhöjningen fortfarande större än havsnivåhöjningen, vilket medför att 
den relativa havsnivån sjunker. Däremot har SMHI tagit fram en rapport som säger att i 
Stockholmstrakten kan vi få upp mot 40 cm höjning av vattennivån vid 2100. Det vi vet är att höga 
havsnivåer ger ökad skada såsom kraftigare översvämningar och ökar risken för ras, skred och 
erosion. Skador kan uppstå på byggnader, vägar och samhällsviktig verksamhet. Stigande hav 
påverkar också grundvattennivåerna nära kusten, och den biologiska mångfalden kan påverkas.

Havsnivåerna stiger och det måste vi ta hänsyn till i vår planering av kommunen. Målet är att Täby 
ska stå robust mot klimatförändringar.

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor:

Bedömer du att Täby kommun behöver se över nuvarande riktlinjer?
Är investeringsplanen tillräcklig för att möta klimatförändringarna?
Hur kan kommunen öka motståndskraften mot havsnivåhöjningar?

För Miljöpartiets kommunfullmäktigegrupp,

Eva Pethrus, Miljöpartiet de Gröna i Täby
Ledamot Täby Kommunfullmäktige


